
MØTEREFERAT FAU –  

AUSTRÅTT SKOLE 

Skoleåret 2019/2020 

 

Dato: 27.01.2020 

Kl: 19:30-21:00 

Sted: Personalrommet på Austrått skole 

Referent: Randi Hæhre 

Tilstede: Karoline Larsen, Kari Birgitte Melvær Wiig, Inger Brunvær Kvale, Gry Helen 

Raugstad, Sheryl Doke, Solin Samir Osman, Gunhild Van Zanten Magnussen, Gry Tone 

Johansson, Rektor Kjetil Gjerdevik 

Forfall: Pia Silverstone, Anette Øvrelid, Ninja Håland, Kari Anne Nøglegaard, Cecilie Espeland 

Klovning,  

Referat fra forrige gang godkjennes 

Sak 1: Svømming 

Svømming for 1. og 2. trinn har startet i uke 4. To partier a 45 minutter, 15 barn per parti.  

Dokumentasjon fra året skal samles og legges ut på FAU sine sider. Det drøftes hvordan 

svømmetilbudet blir med ny svømmehall; vil bassenget på Høiland og Øygard bestå? Hva blir 

hovedbrukergruppen til svømmehallen. Det ligger strenge krav til svømmeopplæring i den 

nye læreplanen, hvordan kan Austrått Skole sikre dette? Det kreves blant annet testing i 2. 4. 

og 7. klasse. Det blir diskutert litt rundt dette.  

Sak 2: 17. mai 2020 

Planleggingen har startet, de som har ansvaret jobber på.  

Sak 3:  

Elevkveld 18. mars. Ansvar 1. og 7. trinn. Rektor skal gå innom for å sjekke lys/lyd i løpet av 

arrangementet.  

Sak 4: Årsmøte FAU 

Det blir årsmøte arrangert av FAU og skolen 1. april. Foredragsholder er booket og temaet 

blir Livsmestring. Det skal landes endelig tittel på foredraget neste FAU-møte.  

 

Sak 5: Natteravnordning på Austrått 

Natteravnene er ute og går igjen. Det har vært løftet om de skal gå på tirsdager også? Noen 

har foreslått helg, men i vårt møte diskuteres det at på dagtid er det ofte barn og voksne ute 



sammen på dagtid. Det diskuteres om det er kveldstid som er ment i helg, men på kveldstid 

er det ikke barneskoleelever som er ute. Og i FAU er det enighet om at vårt hovedfokus er på 

barneskoleelevene sitt behov. Men dersom noen ønsker å dra i gang natteravn utover det 

som nå er et tilbud er det mulig, men vil ikke bli driftet av de som har iverksatt initiativ nå.  

Skolen skal legge ut link til siden for natteravn-ordningen, slik at flere foreldre kan melde seg 

som frivillige.  

Sak 6: Rektor informerer 

- Økonomien går bra.  

- Det planlegges ansettelse av et par nye pedagoger.  

- Ny fagplan starter i august. Fører med seg en del endringer/fagfornyelse. Rektor 

funderer på hvordan skolen kan invitere til medvirkning fra foreldre i 

omleggingsprosessen.  

- Det arrangeres DIGI-dag for 5., 6. og 7. trinn. Det er lærere som går i front for å 

utvikle et godt digitalt tilbud ved skolen. Skolen satser til nå på VR-briller, koding og 

3D-printer.  

- Skidag: Pga manglende snø er det foreslått at denne omorganiseres til en 

aktivitetsdag på Sørmarka arena (gjelder 5. trinn). 


